
 

FAU møte - Solås skole
Dato og
tidspunkt

16.01.23
19.30-21.00

Kirsti Sævik (rektor)
Hilde Reime (1. trinn) sitter ut skoleåret
Tove-Katrin Åsen (2. trinn)
Hildegunn Gabrielsen (3. trinn) sitter ut skoleåret
Anne Christin Edvardsen(4. trinn)
Reino Bersås (5. trinn) sitter ut skoleåret
Elisabeth Skahjem (6. trinn)
Tore Ulnes (7. trinn) sitter ut skoleåret

Frafall: Hilde Reime (1.trinn)
Anne Christin Edvardsen (4.trinn)

Sted Møterom B-bygg
Sak
23 Skoleruta for neste år- ikke helt avklart ennå. Tas opp på neste

møte i februar. Avventer to ev skolefrie dager. Bestemmes felles
for Gjesdalskolene.

Kirsti

24. Utrygg skolevei?
Hvordan oppleves skoleveien? Er det noen farlige kryss,
strekninger, områder?

Vi kan ta bilder av utsatte steder for å lage en sak til SU.

Hilde-
utsettes til
neste gang
pga fravær

25 Skitur hvert 3.år for mellomtrinnet.
Oppstart vinter 2019, neste skitur er vinter 2025
Er det mulig å ha skitur oftere? FAU betaler for buss, sist gang
omtrent 32.000,-. Vi vil heller bruke penger på å oppgradere
uteområdet, lar skiturer fortsette hvert tredje år.

Fau

26 Felles foreldremøte om våren- forslag til tema drøftes i FAU.
Sosiale medier tas opp på første felles foreldremøte før ungene
begynner i 1. klasse. Planlegging av felles foreldremøte flyttes til
høsten på årshjulet. FAU sjekker ut med foreldrekontaktene om
det er aktuelle tema til felles møte. Det tas også opp i KFU. Tema
kan være barnekriminalitet/rusmidler?

Fau

27 Innsamlingsaksjon - evaluering.
Skolen ønsker å fortsette med Babadag, og håper FAU støtter
dette. FAU støtter dette, positivt at det er så konkret, og at det er
kontinuitet for elevene våre.

Rektor/FAU

Eventuelt Informasjon om tilsettingsbehovet for 23/24. Behov for tre 100%
vikariater som lærere. Håper det kan bli fast i stedet for vikariat.

Eventuelt Elevkveld - ønske om innkjøp av diverse. FAU betaler regninger
for elevkvelder. Ved småbeløp kan de styre det selv, ved større
investeringer kan FAU rådføres. Ang mobilforbud; tas opp i

Reino



elevrådet. Hvordan samarbeide med elevene om å ikke bruke
mobil på elevkveldene?

Eventuelt SFO - fritak fra foreldrebetaling blir ikke fullt ut refundert fra
staten, går av skolens budsjett. Tas opp på SU 14.02.23

Eventuelt Leirskole - utfordring med kommende kull som er for store for
leirstedene. Knaben, fire overnattinger, har vært standard. I fjor
kostet det 300.000,- (tilført ca 67000 fra kommunen). Elevene
skal ha tilbud om leirskole, men det er ikke spesifisert lengde.
Kirsti har et forslag til alternativ leirskole som er rimeligere, og
som ivaretar at alle kan være sammen. Dette skal tas opp med
lærerne før det kan tas opp i FAU. Politikerne bør bli opplyst om
disse økonomiske utfordringene.

Tove Katrin og Hildegunn har meldt frafall den 20.2.23




